

腸病毒

Enterovirus



THE WORLD IN BRIEF
時事英語廣播



逐字稿 TRANSCRIPT

Usually found on unwashed hands or dirty surfaces, any virus that lives in the human digestive tract is an enterovirus. There are many different varieties, and all of them can be spread easily from person to person.

腸病毒通常於未洗過的手或骯髒的表面上現蹤，任何存在於人類消化道中的病毒都是腸病毒，且不同種類的腸病毒可以輕易地在人與人之間傳播。



逐字稿 TRANSCRIPT

However, most cases don't cause any serious harm, and often, they'll go away in just a few days.

然而，大多數病例不會造成人體嚴重危害，通常幾天內就會消失。



逐字稿 TRANSCRIPT

In Taiwan, all kindergartens and schools are under strict instructions. All facilities must be disinfected, and hands must be properly washed at all times.

在台灣，所有幼兒園和學校都有嚴格要求：每項設施必須消毒，孩童必須隨時且正確的洗手。



逐字稿 TRANSCRIPT

Enteroviruses can infect anyone, but infants, children and teens are most at risk. Their bodies have not yet developed an immunity to the virus. Symptoms range from mild to serious, and most people don't show any symptoms at all.

任何人都會感染腸病毒，但嬰兒、兒童和青少年的風險最高，他們的身體尚未對病毒免疫，症狀從輕微到嚴重不等，但多數成人不會出現任何症狀。

